
ZADVOR
Znano je že, da bo novi prizidek

OŠ Sostro odprt 28. novembra le-
tos. Pripravljalni odbor bo poskibel
vse potrebno za čimbolj svečano
prireditev združeno s proslavo 29.
novembra - državnega praznika. Po-
drobnosti o tem bodo objavljene
pozneje.

Za ta svečani dogodek bomo v
KS Zadvor izdali tudi svojo krajevno
značko. Dogovorjeno je, da bo sred-
stva zanjo založila krajevna skup-
nost, distribucijo značke pa bo pre-
vzelo turistično društvo Zadvor. Pri
izbiri oblike za značko smo imeli
težave zaradi značilne fuguralike
kraja, pa smo se končno odločili, da
bo na znački lik spomenika Mol-
niške partizanske čete z napisom
Zadvor 1941. Zamisel nam je ponu-
dil akademski slikar Mar VIL-
HAR, ki je istočasno ttu . avtoi
spomenika. Da bo značka pravočas-
no nared, bo poskrbelo turistično
društvo Zadvor, svet KS Zadvor pa
je že sklenil, da bo založil izdajo
značke v višini 1 S.000 din z rokom
vrnitve avgusta 1976.

Te dni je biia v Zadvoru krajevna
konferenca zastopnikov sveta KS
Zadvor, komunalno - uibanistične
komisije in drugih družbenopolitič-
nih organizacij ter društev. Treba je
bilo predložiti svoje finančne po-
trebe za leto 1976, tako da bi jih
krajevna skupnost lahko priglasila
občinski skupščini Ljubljana
Moste-Polje. Želja je bilo veliko, pa
tudi potrebe po financiranju so za-
tes velike; največja je piav gotovo
potreba tuiističnega drustva Zadvor,
ki bi rado na zastavljenem terenu
odkupilo še nadaljnje zemljišče, na
katerem bi postopoma gradili šport-
ne objekte za šport in rekreacijo
občanov. Med temi je tudi TRIM
steza in dograditev brunarice, ki naj
bi v bodoče služila kot počivalnica,
opremljena s sanitarijami in pitno
vodo ter s prostori za shianjevanje
rekvizitov pozimi.

Z novim prizidkom OŠ Sostro, v
katerem je tudi zelo lepa in dobro
opremljena telovadnica, se nam od-
pirajo ugodne možnosti za organizi-
ranje množičnih športnih panog, ki
jih zdaj, razen v solskem sportnem
društvu, skorajda ni bilo. Za organi-
zacijo špoitov pa potrebujemo spo-
sobne in pametne ter izkusene ljudi,
ki bi vodili upiavni odboi in športne
sekcije. Zdaj je napočil čas, da
začnemo razmišljati o teh stvareh.
Prav gotovo bomo na terenu naŠIi
sposobne ljudi, ki bi bili pripravljeni
prostovoljno delovati v športnem
društvu, so pa tudi druge možnosti
za šport iz vrst mladine, pionirjev in

• diugih zainteresiranih občanov. Se-
veda pa bo treba pomisliti tudi na
materialno pomoč in na strokovnja-
ke iz športnega področja. Nikateri
zametki organiziranja Jporta so že
tu: športno društvo OS Sostro, ko-
šaikarji in balinaiji.

Te dni se je sestal iniciativni od-
bor upokojencev, ki že nekajj časa
goji idejo, naj bi bila na področju
KS Zadvor ustanovljena podružnica
društva upokojencev SRS. To re3-
tev terja dejstvo, da je na našem
območju približno 400 upokojen-
cev, ki so delno včlanjeni v DU
Polje, del njih pa sploh ni včlanjenih
nikjer. Razen tega je naše območje
politično in teritorialno zaokiožena
enota, v kateri naj bi imeli svoj
odločilni vpliv tudi upokojenci. Ini-
ciativni odboi je na zadnji seji po-
slušal poročilo zastopnika, ki se je o
tem pogovoril s člani podiužnice v
Polju. Nekateri nasprotujejo tej za-
misli, večina pa jo podpira. Nazad-
nje so se odločili za kompromisno
rešitev in bodo vsakega upokojenca
vpiašali, če je za novo podiužnico
ali bi raje ostal v dosedanjem DU
Polje. Na podlagi podatkov se bo
iniciativni odbor odločil, ali naj se
akcija opusti ali pa sklical ustanovni
občni zbor, ki naj bi bil še v tem
letu, tako da bi podružnica društva
upokojencev zaživela v Zadvoru z
letom 1976.

Dan mrtvih je za nami. Komaj
smo se oddahnili od neprestanega
tekanja in raznih nabav. Kjerkoli si
bil, in kamoikoli si šel, povsod je
bilo obilo cvetja, sveč in ljudi. Po-
vsod so se svojci dostojno spomnili
svojih umrlih. Svečana komemora-
eija je bila tudi na Urhu. Ljudje so
se že ob pol devete ure zbiiali na
Urhu, prinašali cvetje, vence, šopke,
prižigali svečke. Ob 10. uri se je
pričel program. Godba je zaigrala
zelostinko, mladinec in mladenka iz
Zadvora sta recitirala pesmi, zado-
nele so salve, nato pa so udeleženci
in predstavniki družbenopolitičnih
organižacij položili pred spomenik
vence. Komemoracija je bila kratka,
toda pretresljiva. Na Uihu se je ta
dan zbralo toliko ljudi, kot že mor-
da dolgo ne. Med njimi smo videli
borce, mlade, stare in otroke, kanile
so tudi grenke solze. Tako smo se
tudi letos dostojno poklonili nedolž-
nim žrtvam izdajalskega belogar-
dizma.
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